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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi az oka, hogy a KAP Stratégia Terv keretei közötti, 
2.900 milliárd forint keretösszegű, új agrár- és vidékfejlesztési támogatás pályázatok csak 
most kerülnek kiírásra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormany.hu  oldalon  található  „Tavasszal  indul  a  pályázati  hullám„ című hír  szerint  az  idén
megjelenő  első  vidékfejlesztési  pályázati  felhívások  tervezetei  már  megismerhetőek  és
véleményezhetőek az Agrárminisztérium KAP-tematikus oldalán:

„Felhívta a figyelmet arra, hogy elindult a 2027-ig tartó KAP Stratégia Terv keretei közötti, 2.900
milliárd  forint  keretösszegű,  új  agrár-  és  vidékfejlesztési  támogatás  pályázatainak  meghirdetési
folyamata.  Ezek  a  felhívások  megtekinthetőek  az  Agrárminisztérium  KAP-tematikus  oldalán
https://kap.mnvh.eu/.  Azért,  hogy  ezt  az  összeget  minél  hatékonyabban  használják  fel,  kiemelt
értékelési szempont lesz az értékesítési biztonság bemutatása - a termelői együttműködés, a tartós
beszállítói  kapcsolat  megléte  -,  a  pénzügyi  megalapozottság,  a  hozzáadott  érték  növelés  és  a
digitális tartalom - mondta Feldman Zsolt.”

 

Kérdezem Önt:

Mi az oka, hogy a KAP Stratégia Terv keretei közötti, 2.900 milliárd forint keretösszegű, új agrár-
és vidékfejlesztési támogatás pályázatok csak most kerülnek kiírásra?

 

Budapest, 2024. március 7.

 



Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes
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